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Krobia, dnia 4 kwietnia 2016 r. 
 

 
                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   XVIII/2016 
 
                                   z   XVIII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  30 marca 2016 r. w ZSOiZ w Krobi     
========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    16.30 
                   godzina zakończenia:    19.00  
                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 radnych.    
 

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  
              ====================== 
     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.   
     2.   Listwoń Michał               - Z-ca Burmistrza. 
     3.   Szablewska Katarzyna    - Sekretarz Gminy. 
     4.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy.     

                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  
                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
                     
Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 
 

Porządek obrad sesji : 
1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XVII sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 
8. Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów. 
9. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                   

w Krobi za 2015 rok. 
10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
za 2015 rok.  

11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 
 

a) przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Krobia, 
b) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Krobia w 2016 roku, 
c) zmiany uchwały Nr VI/34/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2011r. 

w sprawie ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg gminnych, 
dla których zarządcą jest Gmina Krobia na cele niezwiązane z potrzebami 
zarządzania drogami lub potrzebami ruchu,  



  

2 
 

d) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanych położonych                     
w Krobi, 

e) zmiany uchwały Nr XLIII/343/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                               
31 stycznia 2014 r. w sprawie maksymalnej wysokości wynagrodzenia                    
dziennego opiekuna oraz zasad jego ustalania, 

f) zmiany uchwały Nr XLIII/345/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                 
31 stycznia 2014 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka                          
u dziennego opiekuna oraz ustalenia maksymalnej wysokości opłaty                             
za wyżywienie dziecka u dziennego opiekuna, 

g) zmiany uchwały Nr VI/38/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego                         
2011 r. w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia 
inkasentów oraz ustalenia wynagrodzenia za inkaso, 

h) zmiany Uchwały Nr XV/121/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                      
29 grudnia 2015 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia    
na lata 2016 - 2025,                                                                                                                                
i) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2016.                                                                     

        12.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
      13.  Wolne głosy i wnioski. 
      14.  Zakończenie. 
 
Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   
Przewodniczący Rady powitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu oraz pozostałych 
zaproszonych gości.    
Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 15 radnych, wobec czego 
sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   

 

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.       
     Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
     Z-ca Burmistrza zgłosił wnioski o zmianę porządku obrad sesji :  

1) o uzupełnienie porządku obrad o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XV/121/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2015 r.                     
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na lata 2016 - 2025, jako pkt 
10h), 

2)       o uzupełninie porządku  obrad o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2016, jako pkt 10i). 
Wniosek pierwszy o uzupełninie porządku obrad dot. rozpatrzenia uchwały przyjęto 
jednomyślnie, głosowało 15 radnych.                                                                                               
Wniosek drugi o uzupełninie porządku obrad dot. rozpatrzenia uchwały przyjęto 
jednomyślnie, głosowało 15 radnych.                                                                                           

     Porządek sesji po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. Pierwotny 
porządek obrad sesji stanowi załącznik do protokołu.                                                                                     

      
      Ad. 3 Przyjęcie protokołu  z XVII sesji.          
      Protokół z XVII sesji przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych.  
 

     Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 
     Z-ca Burmistrza : skierowano do Starostwa Powiatowego w Gostyniu interpelacje dotyczące 

dróg powiatowych. Natomiast do Kierownika Posterunku Policji w Krobi przekazano 
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sprawę zwiększenia patrolowania terenu parków i rejonu sklepów monopolowych na terenie 
miasta, na która wpłynęła odpowiedź  o zwiększeniu zakresu zwiększenia bezpieczeństwa          
w tych rejonach.   

     
     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 
     P. Wajnert : 1. Zgłaszałam potrzebę  lokalizacji wiaty przystankowej przy ul. Dworcowej                   

w Krobi wskazanej przez mieszkańców. Proszę o informację w jakim okresie planowany 
jest jej montaż? 

      2. Sprawa dotyczy postawienia  koszy na śmiecie przy sklepie monopolowym na                            
ul. Jutrosińskiej. Mieszkańcy zgłaszają, iż wyrzucane są tam butelki i konieczne jest jego 
postawianie. 

     J. Mikołajczak : Sprawa związana jest z realizowanym remontem dróg powiatowych                      
w Chwałkowie.  Ekipa wykonywała remont ubytków w jezdni, lecz nie wszystkie odcinki 
zostały zrealizowane. Nie zrozumiałym jest dlaczego remont ten wykonano częściowo.   

     M. Duda : 1. Składałem kilka miesięcy temu interpelację o zamontowanie drogowskazu przy 
ul. Ponieckiej przy skręcie w ul. Ogrodową, oznaczającego kierunek jazdy do Pudliszek. W 
miejscu tym tiry kierowane nawigacją zmieniają kierunek jazdy, zjeżdżają w ul. Ogrodową, 
gdzie już nie mają możliwości zmiany drogi. Odcinek ten nie ma odpowiedniego 
odwodnienia i powoli ulega zniszczeniu. Wiem, że p. Burmistrz miał prowadzić rozmowy          
z firmą Heinz w tym temacie, dlatego proszę o informację jakie zaproponowano 
rozwiązanie tego problemu? 

     2. Jaki zakres prac renowacji Wyspy Kasztelańskiej został już zaplanowany, jakie 
dofinansowanie można pozyskać, a środki w budżecie na to zadanie już zostały zapisane. 
Czy wobec nowej koncepcji charakteru funkcjonowania tego terenu w tym roku 
realizowane będą jakieś zadania.  

     D. Szpruta : 1. Sprawę zgłosili mieszkańcy Ciołkowa, iż nie mają bezpośredniego przejścia 
do przystanku autobusowego ponieważ chodnik znajduje się po drugiej stronie drogi nr 434 
od strony Przyborowa. Proszę o zajęcie się tą sprawą. 

      2. Zgłaszałem potrzebę zamontowania barier na chodniku przy drodze 434 w rejonie 
szkoły, gdzie 3 zostały  w tym obszarze postawione. Mieszkańcy zgłaszają, iż w pełni nie 
zabezpieczają one tego miejsca, bezpiecznego dojścia do szkoły.  Proszę  o ponowne 
rozważnie tego problemu. 

      3. Sprawa dotyczy nie wykonania krawężnika w pełnym zakresie przy pierwszym zakręcie 
od strony Krobi do miejscowości Kuczyna.      

     Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                         
w okresie międzysesyjnym. 
26.02 – radny Hieronim Urbański uczestniczył w zebraniu sprawozdawczym Bractwa 
Kurkowego w Krobi.  

01.03 – wraz z radnym Jerzym Gałęzewskim i radnym Mariuszem Dudą uczestniczyliśmy  
w uroczystych obchodach Narodowego Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych w Rawiczu.                               
04.03 – wraz z radną Pauliną Wajnert uczestniczyliśmy w spotkaniu z posłem na Sejm RP 
Jerzym Kozłowskim. Główny temat spotkania, które odbyło się z inicjatywy Pani radnej 
dotyczył problematyki związanej ze złożem węgla brunatnego Oczkowice.  

06.03 – radny Krzysztof Perdon uczestniczył w walnym zebraniu sprawozdawczym 
Towarzystwa Śpiewu „Harmonia”. 
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09.03 – uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Unii Gospodarczej Regionu 
Śremskiego – Śremski Ośrodek Wspierania Małej Przedsiębiorczości. Podczas zebrania 
zostały podjęte następujące uchwały:  
- w sprawie uchwalenia budżetu Stowarzyszenia na 2016 rok; 
- w sprawie zmiany statutu Stowarzyszenia  
- w sprawie przyjęcia tekstu jednolitego statutu Stowarzyszenia. 
29.03 - odbyło się wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej w Krobi w celu 
analizy projektów uchwał na 18. Sesję Rady Miejskiej w Krobi i omówienia spraw 
bieżących. 
29.03 – odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w celu wydania 
opinii do projektów uchwał na 18. sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
30.03 - odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju w celu wydania opinii do 
projektów uchwał na 18. sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
30.03 – odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu wydania opinii do projektów 
uchwał na 18. sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
Sprawozdanie przedstawił Z-ca Burmistrza Krobi, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.  

Ad.  8  Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów. 
Zgodnie z uchwałą Nr XVII/130/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2016 r. 
stypendia za wyniki w nauce za I semestr w roku szkolnym 2015/2016 wręczyli uczniom 
przewodniczący Rady, przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Z-ca 
Burmistrza Krobi wręczyli  uczniom stypendia. Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw 
Społecznych G. Skrobała wszystkim stypendystom, rodzicom, opiekunom złożyła 
serdeczne gratulacje.     

Ad. 9 Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Krobi za 2015 rok. 
Sprawozdanie przedstawiła Kierownik MGOPS w Krobi A. Krzyżostaniak, które stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Ad. 10 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii                            
za 2015 rok.  
Sprawozdanie przedstawiła Inspektor ds. uzależnień B. Gryczka, które stanowi załącznik                      
nr 3 do protokołu. 
 
Ad. 11  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  
a) przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Krobia.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów                  
O. Musielak.   
Przedstawiciel Firmy NUVARRO Katarzyna Korzeniewska przestawiła cel i zasadność 
przyjęcia planu. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański: komisja obradowała                   
w dniu 30.03.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 
Burmistrz  podziękował Firmie NUWARRO za przygotowanie Planu Gospodarki 
Niskoemisyjnej dla Gminy Krobia oraz pracownikom Urzędu Miejskiego za zaangażowanie 
i pracę przy jego projektowaniu. 
K. Korzeniewska  podziękowała za przygotowanie tak dużej liczbie ankiet niezbędnych do 
projektowania tego planu oraz za dobrą współpracę.    
Uchwałę Nr XVIII/144/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 marca 2016 r. w sprawie 
przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Krobia; przyjęto jednomyślnie, 
głosowało15 radnych. 
 

b) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Krobia w 2016 roku. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów                  
O. Musielak.    
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański: komisja obradowała                   
w dniu 30.03.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 
Uchwałę Nr XVIII/145/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 marca 2016 r.                              
w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Krobia w 2016 roku; przyjęto jednomyślnie, 
głosowało15 radnych. 
 

c) zmiany uchwały Nr VI/34/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2011r.                    
w sprawie ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg gminnych, dla 
których zarządcą jest Gmina Krobia na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania 
drogami lub potrzebami ruchu.                                         
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów                  
O. Musielak.    
Uchwałę Nr XVIII/146/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 marca 2016 r. w sprawie 
zmiany uchwały Nr VI/34/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2011r. w sprawie 
ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg gminnych, dla których zarządcą 
jest Gmina Krobia na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami 
ruchu; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

d) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanych położonych w Krobi.                                       
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Referatu Planowania przestrzennego                            
M. Krzyżostaniak.   
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański: komisja obradowała                   
w dniu 30.03.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 
Uchwałę Nr XVIII/147/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 marca 2016 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanych położonych w Krobi; 
przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

e) zmiany uchwały Nr XLIII/343/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 31 stycznia                     
2014 r. w sprawie maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego opiekuna oraz 
zasad jego ustalania.                                         
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Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Oświaty i Spraw Społecznych                    
A. Linowska.   
Uchwałę Nr XVIII/148/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 marca 2016 r. w sprawie 
zmiany uchwały Nr XLIII/343/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 31 stycznia 2014 r.                   
w sprawie maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego opiekuna oraz zasad jego 
ustalania; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

f) zmiany uchwały Nr XLIII/345/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                 
31 stycznia 2014 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka u dziennego 
opiekuna oraz ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka                                
u dziennego opiekuna.                                         
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu Oświaty i Spraw 
Społecznych A. Linowska.   
Uchwałę Nr XVIII/149/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 marca 2016 r. w sprawie 
zmiany uchwały Nr XLIII/345/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 31 stycznia 2014 r.                     
w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka u dziennego opiekuna oraz ustalenia 
maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka u dziennego opiekuna; przyjęto 
jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

g) zmiany uchwały Nr VI/38/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego                         
2011 r. w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia 
inkasentów oraz ustalenia wynagrodzenia za inkaso.                                         
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D.Walczak.   
Uchwałę Nr XVIII/150/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 marca 2016 r. w sprawie 
zmiany uchwały Nr VI/38/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego                        
2011 r. w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów 
oraz ustalenia wynagrodzenia za inkaso; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

h) zmiany Uchwały Nr XV/121/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                     
29 grudnia 2015 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na 
lata 2016 – 2025. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy. 
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym                         
i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.  
Uchwałę Nr XVIII/151/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 marca 2016 r. w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XV/121/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2015 r.                     
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na lata 2016 - 2025; przyjęto 
jednomyślnie;  głosowało 15 radnych. 
 

i) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2016. 
Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Skarbnik Gminy.  
Uchwałę Nr XVIII/152/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 marca 2016 r. w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2016; przyjęto jednomyślnie, 
głosowało15 radnych. 
 

 

Ad. 12 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  
Burmistrz : odpowiadając na interpelację radnej P. Wajnert, to sprawa postawienia wiaty 
przystankowej dotyczy zarządzania drogami, to rozumiem, że jest to przypomnienie tematu.  
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Odnośnie kwestii postawienia kosza przy ul. Jutrosińskiej, zostanie to uwzględnione przy 
kolejnych zakupach i wskazana lokalizacja koszy zostanie uzupełniona.   
Odpowiadając na interpelację radnego J. Mikołajczaka z zarządcą drogi zostanie ustalony 
zakres realizacji naprawy drogi w Chwałkowie, prowadzenia ich w obecnym czasie.   
J. Mikołajczak : wyglądało to tak, że cały odcinek zrealizowano a niektóre ubytki 
pozostawiono. 
Burmistrz :  odpowiadając na interpelację radnego M. Dudy w kwestii oznakowania                    
ul. Ponieckiej to temat był przekazany firmie Heinz i z ich strony zadeklarowano w jakiejś 
perspektywie takie oznaczenie wykonać.  
M. Duda : jeśli przy realizacji remontu ul. Ponieckiej nie zostanie to wykonane ze strony 
Heinza to promowałbym aby powiat przy naszej pomocy to zrealizował.  
Burmistrz : mam wątpliwość finansowania ze strony gminy reklam firm. Budzi to moje 
daleko idące wątpliwości czy uzasadniony byłby taki wydatek z budżetu gminy na tego typu 
oznakowania.   
M. Duda : tak zgadzam się, tylko musimy sobie zadać pytanie. Co nas będzie więcej 
kosztować  taka taktyka, czy załatanie dziur na kokoszkach.  
Burmistrz : w mojej ocenie źle postawione pytanie. Sugerowana jest koncepcja rozwiązań 
finansowych, a nie mówimy o  źródle tego wydatku zgodnego z realizacją zadań 
poszczególnych samorządów.  
M. Duda : użyłem skrótu myślowego, można by polemizować, a jeśli rozmowy z Heinzem 
były prowadzone to problem ten zostanie rozwiązany. 
Przewodniczący Rady : musimy działać zgodnie z prawem realizując zadania powierzone 
samorządowi.   
Burmistrz : odpowiadając na interpelację związaną z czyszczeniem stawu, to inwestycja 
będzie realizowana we współfinansowaniu ze środków powiatowych, tj. w Kuczynie i na 
Wyspie Kasztelańskiej 8 tys. zł.  Miejsce to jest jednym z elementów rewitalizacji miasta 
wg opracowanej koncepcji i w remach tego budynek na wyspie oraz dokumentacja 
dotycząca całości terenu. Koncepcja rewitalizacji rynku opracowana zostanie do końca 
bieżącego roku. 
Sprawy zawarte w interpelacji radnego D. Szpruty przekazane zostaną do zarządcy drogi 
wojewódzkiej nr 434. 
 

Ad. 13 Wolne głosy i wnioski.  
Sołtys wsi Przyborowo : zgłaszałem potrzebę naprawy załamanego mostu przy posesji nr 23 
w Przyborowie. Podmywanie tego terenu zagraża jego zawaleniem.  
Burmistrz : wg mojej wiedzy naprawa tego mostu miała być realizowana przez firmę 
ACCIONA z uwagi na odcinek drogi dojazdowej na teren farmy wiatrowej. Taki przepust 
wskazywany przez Sołtysa został naprawiony, natomiast dziś wskazywany niesprawny 
odcinek wymaga pilnej interwencji.  
J. Gałęzewski : proszę o uwzględnianie w harmonogramie prac związanych pomalowaniem 
pasów przejść dla pieszych na ulicach Fabrycznej i Wjazdowej w Pudliszkach.  
 
Ad. 14 Zakończenie obrad  sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 
dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XVIII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
   Protokół sporządziła :                                                  
       Aurelia Sikorska    


